

財團法人農業科技研究院及合作單位 可移轉技術簡介

技術名稱 Technology Term	菜豆‘台中 2 號’ Common bean ‘Taichung No. 2’
技術發明人 Technology Representative	郭孚耀 Kuo Fu-Yao
技術應用領域 Technology Field	種苗 Seedling
技術簡介 Technology Description	<p>極早生品種，播種至 50% 植株開花為 30 日，嫩莢始收日數為播種後 38~40 天。無筋絲，莢長 24 公分，莢寬 2 公分，莢厚 0.7 公分，單莢重 20 公克，曲莢率少，表皮光滑、呈淡綠色，外觀極優美。肉質細嫩，甜度高，風味特佳。花白色，始花節位低。</p> <p>A very early maturing cultivar, requiring 30 days from sowing to 50% flowering and 38-40 days from sowing to first harvest of pods. Its stringless pods are 24 cm in length, 2 cm in width, 0.7 cm in thickness, and 20 g each. Its light green pods grow at a low rate of deformity, with smooth surfaces and an attractive appearance. They are characterized by tender texture, high sweetness, and a pleasing flavor. White flowers, first inflorescence at a lower node.</p>
授權方式 Agreement Term	植物品種讓與 Plant right assignment.
技轉相關 圖/表	
備註	是否有境外實施之可能 有待評估境外實施之品種權保護、當地適種性及市場接受度等問題
聯絡人 Contact	陳葦玲 Chen Wei-Ling, 04-8523101#250, chenwl@tdais.gov.tw